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Budai: Sub nicio forma nu sustinem o majorare a vârstei de pensionare peste 65 de

ani

Ministrul Muncii, Marius Budai, a declarat, luni, ca  autoritatile din tara noastra trebuie întâi sa se ocupe

de speranta de  viata sanatoasa a cetatenilor, dupa care sa vada daca pot discuta despre  o eventuala

majorare a vârstei de pensionare.

El a adaugat ca nu sustine sub nicio forma majorarea vârstei de pensionare peste 65 de ani.

"Eu nu înteleg ce au gândit acei oameni când au trecut aceste aspecte în  PNRR, pentru ca, cu siguranta, la oameni

nu s-au gândit. Speranta de  viata în Occident este mult mai mare ca speranta de viata în România.  Noi, cei de la

PSD, sustinem ca mai întâi trebuie sa ne ocupam de  speranta de viata a cetatenilor români si mai ales de speranta

de viata  sanatoasa, pentru ca nu trebuie sa punem carul înaintea boilor. Haideti  sa ne ocupam de speranta de viata

sanatoasa a cetatenilor romani, dupa  care sa vedem daca discutam despre o eventuala majorare a vârstei de 

pensionare. În acest moment nu este cazul. (...) Avem o prevedere în  legea deja actuala, Legea 263, dupa care

functionam, anexa 5, care spune  ca femeile trebuie sa ajunga pâna atunci (în 2030 - n.r.) la 63 de ani.  Exista o

decizie a Curtii Constitutionale pe discriminare ca femeile  pot lucra pâna la 65 de ani. S-a trecut acest lucru în

PNRR pâna la 2035  de îndeplinit, eventual gradual. Sub nicio forma nu sustinem o majorare  a vârstei de

pensionare peste vârsta de 65 de ani", a explicat Budai,  într-o conferinta de presa, la sediul central al PSD.

Legea 263 în vigoare "nu opreste niciun cetatean român sa lucreze peste  vârsta de 65 de ani", daca doreste acest

lucru, a completat ministrul.

"De ce sa schimbam un lucru bun care functioneaza? Nu vad. Doar pentru  ca unii, din punctul meu de vedere, cei

care au scris în PNRR îi urasc  pe cetatenii români. Daca vorbim de majorarea unor stimulente, de  acordarea unor

stimulente celor care vrem sa ramâna în activitate este  foarte bine", a mentionat Marius Budai.
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